

#### Editor

Wim van Binsbergen (Erasmus University Rotterdam / African Studies Centre, Leiden, the Netherlands)

#### Editorial Team

Sanya Osha (University of Ibadan, Nigeria)

Kirsten Seifikaar (Erasmus University Rotterdam)

Wim van Binsbergen

#### Advisory Editorial Board

Paulin Hountondji (Université de Cotonou, Bénin)

Lolle Nauta (University of Groningen, the Netherlands)

Kwasi Wiredu (University of South Florida, USA / University of Ghana, Legon)

Lansana Keita (Fourah Bay College, Sierra Leone)

**QUEST: An African Journal of Philosophy** seeks to act as a channel of expression for thinkers in Africa, and to stimulate philosophical discussion on problems that arise out of the radical transformations Africa and Africans are undergoing.

*QUEST* includes materials both on current subjects related to Africa, and on subjects of general philosophical interest, serving an international public of professional philosophers and intellectuals in other disciplines with philosophical interest. Original articles written in either English or French will be published, each with a summary in the other language.

*QUEST* appears twice per year in June and December.

**Contributions:** Articles should normally not exceed 6,000 words in length and should be accompanied by an abstract of no more than 200 words. Manuscripts should follow the citation format of the journal. Contributors should provide a short biographical note.

**Subscriptions (printed version only):** Euro € 35 (institutions), Euro € 25 (individuals); Africa: Euro € 20 (institutions), Euro € 15 (individuals). Payment exclusively in Euro (€), either in cash or by remittance to the *Quest* bank account (details on request). No credit cards or cheques accepted.

**Quest** is now *online* at: <http://quest-journal.net>. Here current and back volumes may be consulted free of charge, and detailed information is offered (including electronic reply forms) concerning subscriptions (to the printed version only), ordering of back copies, submission of manuscripts, *Quest*-related activities, etc. You may also contact *Quest* by e-mail at: [editor@quest-journal.net](mailto:editor@quest-journal.net), or by ordinary mail:

#### *Quest*,

c/o African Studies Centre,

P.O. Box 9555,

2300 RB Leiden,

the Netherlands.

fax 00-31-71-5273344

© 2004 *Quest: An African Journal of Philosophy / Revue Africaine de Philosophie* – ISSN 1011-226X – <http://quest-journal.net>

#### Éditeur

Wim van Binsbergen (Université Érasme Rotterdam / Centre d'Études Africaines, Leiden, Pays-Bas)

#### Équipe éditorial

Sanya Osha (Université d'Ibadan, Nigeria)

Kirsten Seifikaar (Université Érasme Rotterdam)

Wim van Binsbergen

#### Conseil éditorial

Paulin Hountondji (Université de Cotonou, Bénin)

Lolle Nauta (Université de Groningen, Pays-Bas)

Kwasi Wiredu (Université de South Florida, É.U. / Université du Ghana, Legon)

Lansana Keita (Fourah Bay College, Sierra Leone)

**QUEST: Revue Africaine de Philosophie** sert de moyen d'expression pour les penseurs en Afrique et vise à stimuler une discussion philosophique sur les problèmes surgissant des transformations radicales dont l'Afrique et les Africains sont témoins.

*QUEST* contient des points de discussion actuels se rapportant à l'Afrique et des questions d'intérêt philosophique général, et s'adresse à un public international de philosophes professionnels et d'autres intellectuels qui sont intéressés par la philosophie. Des articles originaux écrits en anglais ou en français sont publiés, avec un résumé en français ou anglais respectivement.

*QUEST* paraît deux fois par an.

**Contributions:** les articles ne devront pas dépasser les 6000 mots et devront être accompagnés d'un résumé d'un maximum de 200 mots. Le résumé devra être en français de préférence quand l'article est en anglais, et vice-versa.

**Abonnements:** Euro € 35 (institutions), Euro € 25 (individus); Afrique: Euro € 20 (institutions), Euro € 15 (individus). Paiement sera uniquement en Euro (€), soit en espèces, soit par virement au compte bancaire de *Quest* (détails sur demande). Les cartes bancaires et les chèques ne sont pas acceptés.

**Quest** vient de s'installer sur la Toile: <http://quest-journal.net>. Ici les visiteurs peuvent consulter gratuitement les numéros courants et antérieurs. C'est aussi ici qu'on trouve des renseignements détaillés, et des fiches de commande électroniques, sur les abonnements (version imprimée seulement), la commande des numéros antérieurs, la présentation des manuscrits, les activités autour de *Quest*, etc. Vous pouvez aussi contacter *Quest* par courrier électronique à: [editor@quest-journal.net](mailto:editor@quest-journal.net), ou bien par courrier ordinaire:

#### *Quest*,

s/d Centre d'Études Africaines,

B.P. 9555,

2300 RB Leiden,

Pays-Bas

fax 00-31-71-5273344

© 2004 *Quest: An African Journal of Philosophy / Revue Africaine de Philosophie* – ISSN 1011-226X – <http://quest-journal.net>